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Protokół nr 9/2008 
z odbytej w dniu 29 sierpnia 2008 roku 

SESJI 
RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
 
 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 14 radnych w obradach udział 
wzięło12 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr inŜ. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Porządek obrad: 
 
I. Sprawy organizacyjne: 

   1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
   2. Przyjęcie porządku obrad. 
   3. Przyjęcie protokołu z  XXIV i XXV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
   4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 
       Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej w Cieszanowie.  
III. Interpelacje i zapytania radnych.   
IV. Informacja na temat działalności jednostek pomocniczych gminy. 
V. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009. 
VI. Informacja z wykonania budŜetu miasta i gminy za I półrocze 2008 r. 
VII. Podj ęcie uchwał: 

- w sprawie uchylenia uchwały nr 40/XXIV/2008 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia  
25 czerwca 2008 r.  w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr 7/XIX/08 Rady Miejskiej 
w Cieszanowie z dnia 29 lutego 2008 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Cieszanów, 

- w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Miasto i Gminę Cieszanów publicznych 
przedszkoli, 

- w sprawie zatwierdzenia projektu pn.: „Utworzenie Ośrodków Przedszkolnych w Gminie 
Cieszanów” w ramach Poddziałania 9.1.1 Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013, 

- w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej  
w Niemstowie, 

-  w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w Nowym 
Siole, 

- w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej  
w Kowalówce, 

- w sprawie weksla „in blanco”, 
- w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej na terenie miasta i gminy Cieszanów, 
- w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r., 
- w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów rekreacyjno – sportowych oraz handlowo – usługowych w Starym 
Lublińcu nad zalewem, 
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- w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Cieszanów, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów usługowo – handlowych i budownictwa jednorodzinnego w 
rejonie ulic Sienkiewicza i Podwale w Cieszanowie, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów pod budowę elektrowni wiatrowych, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rozszerzenia cmentarza w miejscowości Dachnów, 

- w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Cieszanów.  

VIII. Wnioski i o świadczenia radnych. 
IX. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
X. Zakończenie obrad  XXVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  
 
Ad. I pkt. 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XXVI 
sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 
zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 12 Radnych -  quorum zgodne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Dodał, iŜ do porządku obrad 
zostanie włączony dodatkowy punkt: Wręczenie podziękowań dla dyrektorów szkół. Wobec 
braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie,  
w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie, głosami 12 „za”. 
 
Ad. I pkt. 3. 
 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokoły z XXIV 
i XXV sesji, które były wyłoŜone do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do 
powyŜszego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ protokoły z dwóch 
ostatnich posiedzeń Rady Miejskiej zostały przyjęte jednomyślnie, głosami 12 „za”. 

 
 

Ad. I pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 
Sesjami Rady Miejskiej oraz sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Cieszanowie 
za 2007 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 
zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie – załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Na sali obecnych jest 13 Radnych, przybył na sesje Radny Pan Piotr Bielko. 
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Następnie Pan mgr Zdzisław Zadworny wręczył dyplomy z podziękowaniami za 
współpracę dla Pań: Heleny Mazurek, Longiny Pałczyńskiej, Bogumiły Puła - Dyrektorów 
szkół, które to szkoły podstawowe zostały przekształcone w szkoły filialne. 
Kolejno głos zabrała Pani Dyrektor mgr Helena Mazurek, która podziękowała za wieloletnią 
współpracę z Burmistrzem Zdzisławem Zadwornym, z Radą Miejską w Cieszanowie  
oraz z Sołtysami.  
 
Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Następnie Prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 
 
Ad. IV. Informacja na temat działalności jednostek pomocniczych gminy. 
 
Głos zabrał Pan Janusz Zubrzycki – Prezes Zakładu Usług Komunalnych, który przedstawił 
informację – załącznik nr 6 do protokołu 
Kolejno głos zabrał Burmistrz, który poinformował zebranych, iŜ rozwaŜana jest moŜliwość 
dokapitalizowania spółki. Istnieje koncepcja, aby do spółki wszedł prywatny inwertor. 
Przewodniczący Rady Pan Edward Batycki odczytał sprawozdanie Dyrektora Zakładu 
Obsługi Gminy Pana Leszka Kurdziela z wykonania budŜetu za okres styczeń – lipiec 2008 r. 
– załącznik nr 7 do protokołu. 
Następnie Przewodniczący Komisji BudŜetowej Pan Zdzisław Kasperski zapytał o 
zobowiązania spółki, która ma zadłuŜenia. 
Pan Burmistrz odnosząc się do pytania poinformował, iŜ zadłuŜenia są spowodowane np. 
odbiorem odpadów komunalnych. Spółka na Początku roku przedstawiła kalkulację, która 
była wyŜsza, a niŜsze stawki zostały narzucone spółce.  
Głos zabrał Prezes spółki Pan Waldemar Zubrzycki, który poinformował, iŜ przedstawione 
zestawienie przychodów i kosztów jest wg stanu na dzień 30.06.08 r., a dzisiaj to zestawienie 
wyglądało by inaczej, gdyŜ na konto spółki teraz wpłynęły zapłaty za usługi.  
 
 
Ad. V. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009. 
 
Głos zabrał Zasępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pan Janusz Mazurek, który 
przedstawił raport – załącznik nr 8 do protokołu. 
Dodał, iŜ z dniem 1 października zostanie utworzona oddział przedszkolny zintegrowany, 
gdzie nauczać będzie dwójka nauczycieli. Jest 3 dzieci z orzeczeniami o potrzebie kształcenia 
specjalnego i jest plan utworzenia takiego oddziału w Samorządowym przedszkolu  
w Cieszanowie. 
Poinformował zebranych, iŜ otrzymaliśmy zgodę Podkarpackiego Kuratora Oświaty  
o utworzeniu w Zespole Szkół Publicznych w Cieszanowie archiwum dokumentacji 
przebiegu nauczania szkół, które zostały przekształcone w szkoły filialne.  
 
VI. Informacja z wykonania budŜetu miasta i gminy za I półrocze 2008 r. 
 
Głos w sprawie zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który przedstawił sprawozdanie z wykonania 
budŜetu za I półrocze – załącznik nr 9 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie na sali obecnych jest 10 Radnych.  
 
Ad. VII.  Podj ęcie uchwał.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie uchylenia uchwały nr 40/XXIV/2008 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia  
25 czerwca 2008 r.  w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr 7/XIX/08 Rady 
Miejskiej w Cieszanowie z dnia 29 lutego 2008 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, których organem prowadzącym 
jest Gmina Cieszanów, - załącznik nr 10 do protokołu. 

 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty  
i Kultury, i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały 
pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 10 Radnych, „przeciw” – 0 
Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny (nieobecni na sali - Pan Wojciech Broź, Pan Marian 
Ciepły, Pan Zdzisław Kasperski). 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Miasto i Gminę Cieszanów publicznych 
przedszkoli, - załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa  
i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty i Kultury, i uzyskał pozytywna opinię. 
Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on 
przyjęty głosami: „za” – 10 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny 
(nieobecni na sali – Pan Wojciech Broź, Pan Marian Ciepły, Pan Zdzisław Kasperski). 
 
Na sali obecnych jest 12 Radnych – przybył po przerwie Pan Wojciech Broź, oraz Pan 
Zdzisław Kasperski. 
 
Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie zatwierdzenia projektu pn.: „Utworzenie Ośrodków Przedszkolnych w 
Gminie Cieszanów” w ramach Poddziałania 9.1.1 Priorytetu IX Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, - załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Głos w temacie zabrał Radny Pan Wojciech Broź, który zapytał o moŜliwość zorganizowania 
jednego posiłku dla dzieci z Punktów Przedszkolnych.  
Odpowiadając Pan Janusz Mazurek poinformował, iŜ w ramach środków otrzymanych  
z programu nie moŜna zorganizować dzieciom posiłków, ale rodzice uczniów mogą wykupić 
posiłki w ZUK-u. 
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Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała 
została przyjęta głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 
Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej  
w Niemstowie, - załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rolnictwa  
i Rozwoju Gospodarczego i Komisji ds. Oświaty i Kultury, i uzyskał pozytywna opinię. 
Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on 
przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej w 
Nowym Siole, - załącznik nr 14 do protokołu. 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 
ds. Oświaty i Kultury Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ 
uchwała została przyjęta głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” 
– 0 Radny. 
 
Kontynuując Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Filialnej Szkole Podstawowej  
w Kowalówce - załącznik nr 15 do protokołu. 

 
 
Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on 
przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie weksla „in blanco”, , - załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Salę opuścił Radny Pan Wojciech Świzdor, obecnych jest 11 Radnych. 
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
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- w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej na terenie miasta i gminy 

Cieszanów, - załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Głos w sprawie zabrał Burmistrz Zdzisław Zadworny, który wskazał na błąd w zapisie 
uchwały, iŜ powinno być Wojciech Nieckarz oraz zaproponował, aby wpisać wszystkich 
sołtysów z gminy Cieszanów na inkasentów. 
 
Salę opuścił radny Wojciech Świzdor. 
 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kontynuując Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 
 

- w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, - załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
W związku w pozytywną opinią Komisji BudŜetowej Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” – 10 Radnych, 
„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 1 Radny. 
 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r.,  - załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, iŜ zmiana uchwały jest konieczna, gdyŜ do budŜetu zostały 
wprowadzone dodatkowe środki, które otrzymaliśmy z PFRON na zakup autobusu oraz 98 
tyś. z programu Kapitał Ludzki. 
 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów rekreacyjno – sportowych oraz handlowo – usługowych w 
Starym Lubli ńcu nad zalewem, - załącznik nr 20 do protokołu. 
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów, - załącznik nr 21 do 
protokołu. 

 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 11 Radnych, 
„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
  
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów usługowo – handlowych i budownictwa 
jednorodzinnego w rejonie ulic Sienkiewicza i Podwale w Cieszanowie, - załącznik 
nr 22 do protokołu. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Salę opuścił Radny Pan Wojciech Broź. Obecnych jest 10 Radnych.  
 
Kontynuując Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów pod budowę elektrowni wiatrowych, - załącznik nr 23 
do protokołu. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 10 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Następnie odczytano projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rozszerzenia cmentarza w miejscowości Dachnów, - załącznik nr 
24 do protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 10 Radnych, 
„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
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Kolejno przedstawiono  projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów. - załącznik nr 25 do 
protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 10 Radnych, 
„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward 
Batycki, który odczytał pismo od Rady Parafialnej z Nowego Lublińca w sprawie przedziału 
5 mb drewna na odbudowe domu parafialnego w Nowym Lublińcu. Dodał, iŜ pismo wpłynęło 
do Biura Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. Następnie odczytał treść pisma i przekazał 
pismo Panu Burmistrzowi Zdzisławowi Zadwornemu 
Kolejno głos zabrał Radny Pan Zygmunt Lesiczka, który uzasadnił prośbę o przydział drewna 
dla domu parafialnego w Nowym Lublińcu.  
 
 
Ad. VIII.  Wnioski i o świadczenia radnych. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji BudŜetowej Pan Zdzisław Kasperski, który 
zapytał o realizację budowy ogrodzenie przy cmentarzu w Cieszanowie. 

Odpowiadając na pytanie poinformował, iŜ przerwano prace przy ogrodzeniu na 
cmentarzu, gdyŜ Proboszcz Cieszanowa nie podpisał do tej pory umowy na uŜytkowanie, 
takŜe nie jest do końca uzgodniona z Proboszczem wymiana gruntu cmentarnego. 
Burmistrz odniósł się do podania Rady Parafialnej z Nowego Lublińca, który poinformował, 
iŜ na pewno będzie pomoc dla parafii.  
 
Ad. IX. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 

Wobec braku zgłoszenia interpelacji i zapytań Przewodniczący Pan Edward Batycki 
przeszedł do kolejnego punktu. 
 
Ad. X. Zakończenie obrad  XXVI sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 14 20 
 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 
 
 
 


